
Referat SU/SMU  
 
Tid/sted: 17.11.2022, kl. 17:30 
 
Alle parter må bidra med fyldigere info/forklaring av saker i forkant av møtene slik at det kan sendes 
ut en god saksliste en uke før møtene. 
 
SAKSLISTE (meldt inn av) 
 

1. Skoleskyss (FAU). Busskyss har vært sak både i elevråd, fau og skole. Det har vært 
mange avvik i forhold til det å levere en god tjeneste. Selv om vi alle har sendt inn 
varsler om feil er vi noe fornøyd med at det nå settes inn noen tiltak. SU/SMU 
avventer litt for å se om tiltakene virker, men vi har også liten tålmodighet i denne 
saken. Rektor orienterer foresatte om tiltak samt oppfordrer om fortsatt å melde inn 
avvik til skolen. 
 

2. Revisjon av plan for overgang barnehage- skole (FAU). FAU mener denne ikke er 
konkret nok og ønsker revisjon og oppdatering av plan. SU/SMU går videre med 
denne saken og regner med å være ferdig innen dette skoleår. Planen bør også være 
mer detaljert enn den forrige blant annet hva det skal informeres om. Skole og 
barnehage revidere sammen og presenterer utkast neste SU/SMU 
 
 

3. Skolemiljø - elev-lærer-relasjon (FAU). Foreldre har fått tilbakemelding på lærere som 
kan være frekke mot elever. Dette gjelder kun på ungdomsskolen. Skolen må lage en 
rutine i samarbeid med elevrådet på ungdomsskolen om hvor du varsler hvis det er 
lærere som er frekke mot elever. Denne behandles i SU/SMU neste gang.  
 

4. Minne elevrådet på at grunnen til at de fikk gå til butikken, var på grunnlag av at det 
ikke skulle kastes søppel langs veien (FAU). FAU minner om dette i møtet også. 
Elevrådet på ungdomsskolen henvender seg til kommunen og spør om flere 
søppelkasser samt at de tømmes. 
 
 

5. Ordensreglementet og hodeplagg (elevrådet u.skole). Elevrådet på ungdomsskolen 
ønsker å fjerne punktet om hodeplagg i ordensreglementet. Avstemming i SU/SMU: 8 
mot 1 for at punktet om hodeplagg fjernes i ordensreglementet. Rektor tar saken til 
Levekårsutvalget som må ta den endelige avgjørelsen. 
 

6. Bruk av ballbingen (elevrådet u.skole). SU/SMU anbefaler at ungdomsskolen har 
ballbingen hele onsdag. 
 
 

7. Innkjøp av flere sofaer (elevrådet u.skole) til elevtorget. SU/SMU mener det er 
fornuftig med flere sofaer. Elevrådet på ungdomsskolen søker om pengestøtte til å 
kjøpe inn flere sofaer. Sofaene må godkjennes av renholdsavdelingen før innkjøp. 

 



8. Orientering om budsjettforslaget (skolen). I skolens budsjettforslag strammes det inn 
med to årsverk fra og med neste høst. Utover dette er det mindre innstramninger. 
SU/SMU tar orienteringen til etterretning, men er bekymret for innsparingen. 
 
 

9. Eventuelt/saker til neste møte. 
 


